Information Collection Privacy Statement

- 1. The personal data provided in this application form will be treated as strictly confidential and the documents will not be returned. The data will be used by our school for:
 - (a) processing your application for S1 Discretionary Places for the 2026-2027 academic year and
 - (b) contact purposes.
- 2. It is necessary for you to supply the personal data as required in this form. If you fail to supply the required data; your application may not be considered.
- 3. The personal data provided in this form may be disclosed to our school's authorized personnel only for the purposes mentioned in point 1 above.
- 4. You have the right of access and correction with respect to personal data as provided for in Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Your right of access includes obtaining a copy of your personal data provided in this form.
- 5. For enquiries concerning the personal data collected in this form, including requests for access and corrections, please contact our school office.

個人資料搜集:

- 透過本申請表所獲得的個人資料均會保密,所交文件一概不予發還。 有關資料只會作下列用途:
 - (a) 處理 2026-2027 年度中一自行分配學位之用及
 - (b) 作為聯絡之用。
- 你必須提供本申請表所要求的個人資料。假如你未能提供所需資料, 你的申請可能不獲接納。
- 你透過本申請表所提供的個人資料只會向本校授權人士公開,以作上 述第 1 段所列的用途。
- 4. 根據個人資料(私隱)條例第 18 及 22 條及附表 1 第 6 條,你有權索閱及修正你的個人資料。你的索閱權包括獲取本申請表所提供的個人資料副本一份。
- 5. 若需查閱或更正在本申請表填寫的資料,請聯絡本校校務處。